Address: Cheong Kun Lun College University of Macau, W34 Avenida da Universidade Taipa, Macao, China

地址:

中國澳門氹仔大學大馬路 澳門大學,西 34 座 張崑崙書院 College Activities



Cheong Kun Lun College (CKLC) provides not only an excellent living and learning environment, but also a series of experiential learning activities, such as inspiration talks, life wisdom sharing, sports and health activities, arts and culture workshops, corporate visits, local community services, service-learning programs in remote areas, learning tours to the Mainland and exchange programs. The College has also set up different interest groups, such as basketball team, badminton team, football team, Chinese painting and calligraphy interest group, reading club, snooker interest group. It also builds up its volunteer team to provide services for the local community. All of these extracurricular education programs aim to nurture our students to grow into well-rounded graduates.

書院不僅提供優越的學習及生活環境,也提供一系列的體驗式學習項目,如啓發性講座、人生智慧分享、體育活動、文藝活動、企業參訪、社區服務、山區支教、中華文化及國情考察、對外交流等。書院有不同的院隊及興趣小組,如籃球隊、羽毛球隊、足球隊、國畫及書法班、讀書會、斯諾克興趣組等拓展學生不同的興趣愛好。書院還有自己的義工隊定期為本地弱勢社群提供服務。所有這些非正式的教育專案都旨在幫助我們的學生成為全面發展的畢業生。



#### Exchange Programs

CKLC provides different opportunities and continue to expand its networks with other universities and institutes for students' whole person development, such as service-learning programs to the mountain and minority areas in Guizhou, Fujian, and Hubei, cultural exchange programs with Xi'an Jiao Tong University, Beihang University, Lanzhou University, East China Normal University, and Jinan University and etc.

書院積極拓展和其他大學及機構的合作,為學生的全人發展提供豐富的交流學習項目。例如,貴州從江山區服務學習專項、湖北恩施少數民族區域支教項目、與西安交大合作的"西安古城中華文化"研習營、與北京航空航天大學合作的"城市與文化發展-聚焦北京與澳門"專項、與蘭州大學合作的"行走上海专文化尋旅"、與暨南大學合作的廣東廣府文化學習班等。







University of Macau (UM) implements residential college education system to provide students with an integrated living and learning environment. Cheong Kun Lun College (CKLC) was established in 2016, with around 480 students and staff so far. Students are from different majors, different cultural backgrounds, and different years of study. CKLC devotes to establishing and developing a vibrant living and learning community to help its students grow into well-rounded graduates who are with patriotism, aspiration, global vision, innovative spirits, and a strong sense of commitment to society. It is also worth mentioning that after four years of study at CKLC, students will graduate with numerous strong connections and enduring friendships with their college mates, which will be precious assets for their pursuit of career development and happy life.

澳門大學推行書院系統,為學生營造學習與生活一體的環境。張崑崙書院於二零一六年成立,現有師生約 480 人。書院內的學生來自各個不同學系,不同背景,及不同的年級。書院致力於建設成為一個充滿活力的學習及生活社區,培養學生成為具備國家情懷、國際視野、創新思維、富有社會責任感和擔當精神的有用之才,並達至澳大全人教育的目標。值得一提的是,通過四年的書院生活和學習,畢業生將帶著數百個親密同窗的人際關係步出書院和校園,這都是學生日後人生道路上的珍貴資產。





## College Motto



Learn to be a good person 學做一個好人



### College Characters

- ◆ Be Sunny 陽光
- ◆ Be Honest 誠實
- ◆ Be Cooperative 合作
- ◆ Be Driven 進取





# College Information

CKLC has a strong team of staff to ensure a full delivery of whole person education, academic support, and pastoral care to students. The staff team consists of the College Master, Associate Master, Resident Fellows, College Fellows and Affiliates from different Faculties, and administration staff.

書院團隊人員由院長、副院長、駐院導師、學院導師 及行政人員組成,為學生提供充分的全人教育及發展 機會、學業輔導及人文關懷。



### Student Leaders

Besides College staff, CKLC House Association and its Working Groups are responsible for organizing different activities for the whole College and in their specialized areas, such as Arts and Culture, Sports and Health, Community Service, Communications, etc.

除了書院職員,張崑崙書院院生會及其部長成員主要負責 組織整個學院及其特定領域的活動。例如文化藝術、健康 運動、社區服務及宣傳交流方面。

CKLC Resident Tutors (RTs) and Resident Assistants (RAs) are student leaders who proactively provide care, guidance and regularly organize floor activities for resident students in each floor, and to ensure a positive living and learning environment.

張崑崙書院樓層助理主要為每個樓層的學生提供關懷、指 導並定期組織樓層活動,同時提供一個健康的生活和學習 環境。



### College Facilities



CKLC strives to provide students with even better living and learning facilities.

張崑崙書院由投入運作至今,不 斷改善,致力為學生提供更好的 學習及生活設施。

#### Recreation 娛樂設施:

- \* Mini-badminton Court 小型羽毛球場
- \* Dance Room 跳舞室
- \* Table Football 足球機
- k Fitness Room 健身室
- ★ Junior Common Room 同樂室
- \* Music Room 音樂室
- \* Band Room 樂隊室
- ★ Snooker Table 桌球台
- \* Table Tennis Table 乒乓球桌

#### Academic Facilities 教學設施:

- \* Audio Visual Room 視聽室
- \* Art Space 藝術空間
- \* Cooking Classroom 烹飪教室
- \* College Library 圖書館
- k Meeting Room 會議室

#### Other Facilities 其他設施:

- < Dining Hall 崑崙薈
- \* Common Room 公共空間
- \* Laundry 洗衣房
- \* Study Room 自修室
- \* Pantry 茶水間

